
Commissieadvies
Datum vergadering: Waterketen en Duurzaamheid d.d. 15 mei 2025
Agendapunt: 4.1 Investeringsvoorstel lijn 1 en 4 Slibverwerking Noord-Brabant (SNB)
Advies: De commissie adviseert positief. Het agendapunt als hamerstuk te agenderen voor de AB-

vergadering van 6 juni 2025.

Ten aanzien van de afschrijving van installaties (inzetten desinvestering van ketel en 
turbine/Blue deal) vraagt de fractie AWP of het materiaal herbruikbaar is.
Antwoord DB: De SNB geeft aan hier nog niet naar te hebben gekeken, maar vindt dit een goede 
suggestie en gaat kijken wat er mogelijk is. Wel is het zo dat de turbine en de ketels die 
voortijdig buiten gebruik worden gesteld op maat gemaakt zijn voor SNB, wat mogelijk een 
belemmering is voor hergebruik elders.

De fractie AWP vraag welke aanbestedingsprocedure is gehanteerd. 
Antwoord DB: Het betreft een Europese aanbesteding op basis van een concurrentiegerichte 
dialoog.

De fractie Geborgden ziet graag dat er in het AB een feitelijke businesscase voorligt met 
concrete cijfers en waarin verschillende prijsindicaties zijn meegenomen (aanscherping 
financiële cijfers naar aanleiding van resultaat aanbesteding).
Antwoord DB: Er is een Europese aanbesteding op basis van een concurrentiegerichte dialoog 
uitgezet. De aanbesteding is pas 9 mei 2025 gesloten. Er zijn 2 aanbiedingen ontvangen die 
beide qua prijsaanbieding ruimschoots onder de raming zitten. De ontvangen aanbiedingen 
worden momenteel door technisch specialisten beoordeeld. Uit deze beoordeling komen 
wellicht vragen voor nadere verduidelijking en toelichting die bij de beste aanbieder teruggelegd 
worden. Vervolgens dient de aanbieder een reactie in. Na beoordeling van de reactie volgt een 
gunningsbeslissing en 20 dagen daarna pas definitieve opdrachtverlening. Gezien de te 
doorlopen regels en procedures rondom de aanbesteding is het nu nog niet mogelijk om de 
financiële cijfers aan te scherpen.  

De fractie Geborgden en de fractie AWP lezen in het jaarverslag dat er €735.000 meer is 
uitgegeven maar minder is geproduceerd en vraagt of dit toegelicht kan worden. 
Antwoord DB: Dit komt met name (circa € 435.000) doordat SNB in 2024 met een aantal 
kostenoverschrijdingen te maken heeft gehad. Zo waren de inhuurkosten voor onderhoud en 
storingen hoger, waren de verwerkingskosten van vliegas hoger, waren er extra kosten voor het 
verwijderen van stikstof door een latere oplevering van aanpassingen aan de awzi en werd de 
schade aan de hogedrukstoomturbine niet geheel gedekt door de verzekeraar (o.a. een eigen 
risico). Daarnaast was de begroting van SNB pas bekend op het moment dat wij onze begroting 
al hadden opgesteld. Als gevolg hiervan is in onze begroting 2024 een lager bedrag (circa € 
300.000) voor slibverwerkingskosten opgenomen dan op basis van de uiteindelijke begroting 
SNB zou kunnen worden verwacht.

De fractie VVD vraagt wat de afschrijvingstermijn is die gehanteerd wordt voor de investering 
“upgrade lijn 1 + 4” en tevens wat de return on investment is. 
Antwoord DB: De SNB geeft aan dat de afschrijvingstermijn 20 jaar is. De aandeelhouders 
hebben met SNB afgesproken om bij investeringsbeslissingen de terugverdientijd (TVT) als 
indicator te nemen. Dit aangezien de slibverwerkingsinstallatie een begrensde levensduur kent. 
Uitgangspunt is dat een investering in principe minimaal terugverdiend moet worden voor 
bereiken einde levensduur. Roi is dan ook geen indicator die gehanteerd wordt.

De fractie CDA geeft de suggestie mee te onderzoeken of in stroomopwekking/verkoop 
flexibiliteit mogelijk is, bijvoorbeeld duurder verkopen als er minder vraag naar is. 
Antwoord DB: Het slibverwerkingsproces is een continu proces waarbij dus ook continu warmte 
(stoom) wordt geproduceerd. Daardoor wordt er ook continu elektriciteit geproduceerd en is 
spreiding van de elektriciteitsopwekking niet mogelijk. Een groot deel van de elektriciteit die we 
gaan opwekken hopen/verwachten we te gaan verbruiken voor de andere speerpuntprojecten 
zodat levering op het net geen issue is qua prijsstelling.


